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Plats Deltagande på distans 

Klockan 09.00-11.00 

Paragrafer 25– 34§§ 

Beslutande Ledamöter Anders Rubin (S) ordförande,  

Anders Nilsson (S),  

Christina Dahlvid (S) 

Håkon Svenson (L) 

Stefan Sandberg (MP) ersätter Anders Andersson (V) 

John Roslund (M) 

Kay Wictorin (C) 

Nadja Strand (SD)  

Christer Bengtsson (SD) ersätter Sven Sandram (SD) 

 

Susanne Björkenheim (PRO) 

Ragnar Danielsson (PRO) 

Ingrid Mardell (PRO) 

Preben Andersson (PRO) ersätter Preben Karlsson (PRO)  

Birgitta Hultgren (PRO) 

Jan Tingström (SPF) 

Anna-Stina Karlsson (SPF) 

Lena Jambring Lindholm (SPF) 

Anders Haak (SPF) 

Ulla-Britt Mattisson (SKPF) 

Gun-Britt Eriksson (SKPF) 
Marie-Anne Booth (SKPF) ersätter Ingrid Ahlqvist (SKPF) 

 
 

Ej tjänstgörande ersättare 

 

 

Lennart Sandgren (SKPF) 
 
Bodil Johansson (PRO) 
Birgitta Jeppson (SPF) 
 

Övriga Ingela Löfqvist-Kressander, Stadskontoret 
Lotta Liedberg, sekreterare, Stadskontoret 
 

 

§ 25 Mötet öppnar 
Ordförande Anders Rubin öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
  

§ 26 Val av justerare 
 Lena Jambring Lindholm (SPF) valdes till justerare. 
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§ 27 Mötesplatser och förebyggande, information från hälsa-, vård- och 
omsorgsförvaltningen  

Pia Hesselroth Tegel, Marie Hendra och Marie Bergdahl från hälsa- vård- och 
omsorgsförvaltningen redogjorde för hur man har anpassat verksamheterna med 
anledningen av Covid-19. Några exempel: 
- Det finns möjlighet att beställa och hämta mat på några av mötesplatserna. 
- Personal som jobbar på mötesplatserna har en mötestelefon för dem som behöver 
prata med någon. 
- Det görs insatser i hemmet för dementa, när den dagliga verksamheten är stängd. 
- Personal har tagit kontakt med personer som har avsagt sig sina insatser. 
- Personal har fått möjlighet till utbildning t.ex. i Demens ABC och basal hygien. 
- Malmö stad har tillfälligt sänkt åldern från 75 år till 70 år för alla för att få hjälp av 
IT-fixaren. 
Pensionärsrådet tycker att det vore intressant, när pandemin är över, att ta del av 
hälso- vård- och omvårdsförvaltningens erfarenheter från arbetet under pandemin. 

 
§ 28 Återkoppling från Diskussionsmöte färdtjänst  

Lena Jambring Lindholm (SPF) gav återkoppling från diskussionsmötet med 
serviceresor om färdtjänst den 18 november. Representanter från centrala 
pensionärsrådet och rådet för funktionshinderfrågor deltar i diskussionsmötet för att 
ge synpunkter på hur färdtjänsten kan utvecklas och förbättras. Förutom Lena är 
även Susanne Björkenheim (PRO) och Ulla-Britt Mattisson (SKPF) från centrala 
pensionärsrådet utsedda att ingå i diskussionsmötet. 
Vad är på gång? 
- Ensamresor erbjuds alla i mån om plats, vill man absolut åka ensam får man säga till 
i förväg. 
- Det framkommer att det finns oklarheter kring vad som är sjukresor respektive 
färdtjänst. Malmö stad erbjuder färdtjänst och Region Skåne ansvarar för sjukresor.  
- Serviceresor är idag organiserade i tre delar och varje del har en sektionschef. 
Tanken är att sektionscheferna, tillsammans med nyckelpersoner inom verksamheten, 
ska deltaga på mötena framöver. 
- Serviceresor genomför en kundundersökning. Alla som använder färdtjänst får 
svara på frågor om de tycker det fungerar bra eller om det är något som kan bli 
bättre. 
- Förarna ska genomgå en förarcertifiering för att få köra färdtjänst framöver. 
 
Det är viktigt att kritik eller synpunkter på beställningscentralen framförs till 
serviceresor. Minnesanteckningar från diskussionsmötet skickas ut. 

 
§ 29 Mötesformer 2021 

Huvudalternativet är fysiska sammanträden. När det inte är möjligt är Teams att 
föredra framför direktsändning via länk. 
Beslut: Teams är alternativet när det inte går att ses fysiskt. 

 
§ 30 Organisationerna informerar 

SPF, föreningarna har nu satt alla inomhusaktiviteter på paus. Vissa aktiviteter 
utomhus har pågått under hösten. De föreningar som fått bidrag från Socialstyrelsen 
har haft bekymmer, då de inte kunnat ta del av de konserter, teaterbesök och filmer 
som varit planerade under nov-dec. Planering för vårens programverksamhet är i 
gång hos föreningarna. SPF hoppas att mötesplatsen på Baltzarsgatan 1, i samarbete 
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med Malmö stad, kommer att öppnas under våren.   
    
PRO, sista aktiviteten var i oktober med grillning och tipsrunda, Nu är allt inställt. 
Träffas ibland för att gå stavgång, är de fler än åtta delar de upp dig i mindre grupper. 
Planerar våren men avvaktar med att skicka ut programmet.  
 
SKPF, har expeditionen öppen så medlemmarna kan ringa. Planerar för att det inte är 
någon corona nästa år så att de kan börja att se framåt. 

§ 31 Information om läget i Malmö mot bakgrund av IVO-rapporten om 
 coronapandemin  

På de särskilda boendena är sjuksköterskorna anställda av Malmö stad medan 
läkarkompetensen kommer från läkare anställda av Region Skåne. Gisela Öst, 
förvaltningsdirektör på hälsa-, vård- och omsorgsförvaltningen och Maria Ohlsson 
Andersson, chef för den offentligt drivna primärvården från Region Skåne redogör 
för samarbetet mellan kommunen och regionen med anledning av coronapandemin. 

Varken regionen eller Malmö stad känner igen IVO-kritiken. De boenden som 
granskades kommer att göra en egen granskning. När pandemin bredde ut sig i Skåne 
var särskilda boenden i Malmö stad prioriterade när det gällde testning. De som var i 
behov av sjukvård, fick sjukvård. 
 
Regionen som ansvarar för primärvården i Malmö har ett bra och nära samarbete 
med medicinskt ansvarig sjuksköterska och hemsjukvården. Eftersom pandemin 
kom till Skåne i ett senare skede fanns det tid att förbereda för pandemin. 
Primärvården lade mycket åt sidan för att frigöra resurser. Om ett boende skulle 
drabbas av många smittade kunde man placera en läkare där.  
 
De senaste veckorna pendlar antalet smittade i Malmö mellan 30-40 personer i 
verksamheterna. Tillsammans med primärvården läggs det ett stort arbete på 
smittspårning. Några boenden testar snabbtest som ger svar på 20 minuter. Sköra 
patienter på boenden kommer att prioriteras för snabbtester. 
 
Fråga: Är det många i personalen som är sjuka eller hemma p.g.a. att någon i familjen 
är sjuk? 
Sjuktalen ligger något högre än det brukar göra vid denna tidpunkt. men det skiljer 
sig mellan olika verksamheter. 

  
 § 32  Aktuella frågor 

Det finns en efterfrågan på varmvattenbassänger för äldre. 
Pensionärsorganisationerna hade formulerat ett gemensamt underlag om detta inför 
mötet. Ordförande har lyft frågan på kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Beslut: Bjuda in dem som arbetar med planering av Stadionområdet. 

 
§ 33 Övrigt 

Hur kommer staden att använde det öronmärkta statsbidraget?  
Det kommer att beslutas i samband med budgeten i januari. Det mesta är utskickat 
till hälso-, vård- och omsorgsnämnden. Tar upp det på kommande rådsmöte. 
 
Malmö är först i landet att söka pengar för ”äldreomsorgslyftet”, just nu går 60 
personer en vidareutbildning och 60 personer är på gång, och det kan bli fler. 
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Centrala pensionärsrådet har fått en enkät från Umeå universitet. Ingela skickar ut 

den till organisationerna för ordinarie politiskt valda ledamöter för besvarande. De 
får kontakta Ingela om de inte vill vara med. 

 

§ 34 Mötet avslutas 
Ordförande avslutar mötet. 

Alla ledamöter och ersättare önskas en God Jul och ett Gott Nytt År! 

Ordförande 

   

 Anders Rubin   

Sekreterare 

   

 Lotta Liedberg   

Justerande 

   

 Lena Jambring Lindholm   

 


